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Trafikudvalget har i brev af 4. maj 2006 stillet mig følgende spørgsmål 31 (L 

162), som jeg hermed skal besvare. 

 

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer. 

 

Spørgsmål 31: 

 

"Hvilken bompengesats vil være nødvendig for at neutralisere det øgede trans-

portbehov, således at det ikke er nødvendigt at udbygge motorvejen? hvis dette 

provenu tænkes brugt på kollektiv trafik, hvor stor vil ekstranytten da være for 

nye og nuværende brugere i form af hyppigere afgange og dermed mindre ven-

tetid samt mulighed for nedsættelse af billetpriser?" 

Svar: 

 

Jeg kan oplyse, at der ikke i forbindelse med Vejdirektoratets undersøgelser af 

Frederikssundmotorvejen er gennemført vurderinger af, hvilken effekt det vil 

have for transportbehovet, at der indføres bompengesystemer. 

Der er ikke hjemmel i vejlovgivningen til, at staten kan opkræve bompenge el-

ler lignende betaling for kørsel, og regeringen har ikke planer om at indføre en 

sådan betaling for benyttelse af det offentlige vejnet.   

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Flemming Hansen 
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